
                                                                                                                          

 

 
Geachte voorzitter, geachte commissieleden, 
 
Vanaf 2015 ervaart Lyceum Elst ruimtegebrek. Ons huidige gebouw is volstrekt niet berekend op de 
grote aanwas van leerlingen in het voortgezet onderwijs. Voor uw beeldvorming: meer dan de helft 
van onze leerlingen krijgt onderwijs in tijdelijke voorzieningen. Het hoofdgebouw is intern verbouwd, 
er staan noodunits met 18 lokalen, er is een tijdelijke gymzaal op Sportpark Te Pas en we huren een 
pand aan de Nijverheidsweg.  Ik ben trots op hoe mijn collega’s en leerlingen omgaan met deze 
situatie. Ik ben blij met de investeringen van mijn schoolbestuur en met die van de gemeente bij de 
laatste twee uitbreidingen.  
Ook de omringende scholen in het primair onderwijs hebben ruimtegebrek en tijdelijke huisvesting. 
In het huidige Strategisch Huisvestingsplan is de wijk Westeraam daarom ook genoemd als een urgent 
aandachtspunt voor de scholen en de gemeente. Er dient een einde te komen aan tijdelijke 
onderwijshuisvesting waarmee we nu moeten werken. 
 
Tegen deze achtergrond dient zich het voorstel aan van het College om een deel van de tijdelijke 
huisvesting van Lyceum Elst te verplaatsen in verband met de bouw van het Multifunctioneel 
Sportcentrum. Als school moeten wij onze leerlingen en medewerkers continuïteit van onderwijs en 
werkplek bieden binnen de kaders van de Wet op het Voortgezet Onderwijs en uw verordening 
huisvesting onderwijs. Daarom kunnen we niet meewerken aan weer nieuwe tijdelijke huisvesting 
zonder zekerheid over een nieuw schoolgebouw op de Woongaard. Voor continuïteit is vaste 
huisvesting nodig en geen tijdelijke. Tijdelijke huisvesting is verre van optimaal, dat behoeft denk ik 
geen betoog. We kunnen als school niet accepteren dat we vanaf 2015 steeds nieuwe 
noodvoorzieningen moesten inpassen en dat er nu weer een verplaatsing komt.  
Wij hebben voor eventuele verplaatsing een onomkeerbaar besluit nodig dat ons zekerheid geeft 
over passende nieuwbouw op de Woongaard. Wij ervaren die zekerheid als we een 
voorbereidingskrediet beschikbaar krijgen om op basis van de reeds afgesproken normen te starten 
met nieuwbouw.  Wij vragen u dan ook de benodigde besluiten daartoe  uiterlijk april te nemen.  
 
In onze brief van 19 oktober brachten wij drie bezwaren tegen de door het College voorgestelde 
verplaatsingsscenario’s naar voren. Het eerste heb ik zojuist benoemd. Na prettig en productief 
overleg met het College is een nieuw scenario ontwikkeld dat tegemoetkomt aan de andere twee 
bezwaren. De voordelen van dit scenario boven de eerder gepresenteerde scenario’s worden in het 
memo ‘Alternatief scenario tijdelijke huisvesting Lyceum Elst’ goed toegelicht. Ik hoop van harte dat 
ons derde bezwaar ook kan worden weggenomen. Dan zijn we samen op weg naar een prachtig 
cluster met onderwijs- en sportvoorzieningen in de gemeente Overbetuwe.  
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